



University of Perpetual Help System Laguna

City of Biñan, Laguna, Philippines, 4024
(+632) 779-5310 • (+6349) 544-5150 • 544-5161
www.uphsl.edu.ph

Study Plan Adjustment in UPHSL

Based on the new policy issued by **Chinese Service Center for Scholarly Exchange(CSCSE)** on January 28, 2023, and in order to actively cooperate with CSCSE, UPHSL intends to adjust the teaching and study plan for our Chinese students as follows:

1. Since the 1st Semester of AY 2022-2023, undergraduate students in UPHSL have started face-to-face courses. Hence all Chinese students from baccalaureate level shall attend face-to-face courses on time accordingly.
2. In regards to AY 2022-2023, according to the original teaching plan, UPHSL shall continue to conduct Graduate School courses online. Besides, in view of the fact that the 2nd Semester of AY 2022-2023 has already started on January 16, 2023 and that there are many difficulties in adjusting the teaching plan. Therefore, the courses for the 2nd Semester of AY 2022-2023 shall continue to be conducted online, while final defense should be conducted face-to-face.
3. For the Summer Semester of AY 2022-2023, Chinese students of UPHSL must come to the school to attend face-to-face courses physically, while local and other foreign students may continue to take courses online.

*Gentle reminder for all of our Chinese students, kindly save this notice well and please submit this notice together with other documents when you apply for authentication for your degrees from CSCSE.



University of Perpetual Help System Laguna

City of Biñan, Laguna, Philippines, 4024
(+632) 779-5310 • (+6349) 544-5150 • 544-5161
www.uphsl.edu.ph

日期：2023 年 1 月 31 日

永恒大学拉古纳分校教学计划调整通知

(学校官网发布)

基于中国教育部留学服务中心于 2023 年 1 月 28 日发布的新政策，为积极配合中留服的工作，我校对中国留学生的教学计划进行以下调整：

1. 自 2022-2023 学年第一学期 (2022 年 8 月) 起，我校本科生已全面执行面授课程。因此，全体本科层次中国留学生必须按时参加面授课程。
2. 按照我校 2022-2023 学年的教学计划，研究生院全体学生继续执行在线授课。鉴于 2022-2023 学年第二学期已于 2023 年 1 月 16 日开学，调整本学期教学计划存在诸多困难。因此，2022-2023 学年第二学期仍执行网课授课。然而，所有参加最终答辩的学生必须亲自到校答辩。
3. 自 2022-2023 学暑修 (2023 年 6 月) 起，中国留学生必须到校参加面授课程，本国学生和其它国家的留学生仍继续执行网课。

温馨提醒：我校所有中国留学生，请妥善保存此通知，并在您申请中留服学历学位认证时，将此通知与其他文件提交。

Dr. Ferdinand C. Somido
菲律宾永恒大学拉古纳分校校长